
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 januari 2019 

 

Betreft: tweede arbeidsmigrantenhotel Maasdijk 

 

De Maasdijkse belangenvereniging heeft op 29 oktober 2018 een brief 

gestuurd over het tweede arbeidsmigrantenhotel bij Maasdijk. Na de 

belachelijke vertoning in augustus met betrekking tot het 

voorbereidingsbesluit, maar vooral ook de belachelijke verwijten na de 

vergadering richting coalitiepartijen die nergens op gefundeerd waren, is 

het helemaal stilgevallen rondom dit foutenfestival van het College. 

Waarschijnlijk is ook dit foutenfestival de reden waarom de betreffende 

wethouder van de LPF de portefeuille vergunningverlening aan een andere 

wethouder heeft overgedragen. Immers anders valt dat laatste niet te 

verklaren. 

 

De navolgende vragen: 

- Hoe staat het met de aanvrage van NL Jobs? 

- Wordt de vergunning verleend en welke adviezen zijn van derden 

verstrekt? 

- Destijds in augustus lag een advies van de landsadvocaat ter tafel 

wat niet aan de Raad is toegezonden. Kan alsnog dat advies 

verstrekt worden? 

- Hoe staat het met de aanvrage Westbrick en welke acties heeft 

Westbrick inmiddels richting de gemeente ondernomen? 

 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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